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 Depinde spre ce priveşti tu. Ce vezi tu când tu priveşti? Amintiţi-vă, poţi să-L vezi numai pe El aşa cum tu 
priveşti la El prin Cuvânt. Tu nu poţi să te uiţi la El printr-un text de carte. Tu nu te poţi uita la El printr-un crez. Tu vei 
vedea doi sau trei dumnezei, şi orice altceva, în acele crezuri. Dar tu priveşte la El prin Cuvânt, şi tu vei vedea că El este 
Emanuel – Dumnezeu făcut trup printre noi. El a zis, “Eu sânt Dumnezeu, şi în afară de Mine nu este alt Dumnezeu” El 
este Dumnezeu.  
PRIVESTE LA ISUS --  JEFF.IN  V-2 N-17  SUNDAY_  63-1229E Par.  27-5 
 

Isus a zis într-un loc, că Cuvântul este o Sămânţă (Luca 8: 11). Şi fiecare sămânţă va rodi (produce) după felul ei 
(Geneza.1: 12). Şi acum, dacă Creştinii, copii lui Dumnezeu, copii Împărăţiei au devenit Sămânţa lui Dumnezeu, atunci ei 
trebuie să fie Cuvântul lui Dumnezeu, Cuvântul lui Dumnezeu manifestat în epoca în care trăiesc ei, pentru Sâmânţa 
promisă a acelei epoci (Matei 13: 37-39). Dumnezeu şi-a dat Cuvântul Său la început, şi fiecare epocă are o Sămânţă, 
timpul ei, promisiunea ei. 

Acum, când Noe a venit pe scenă, şi el era Sămânţa lui Dumnezeu, Cuvântul lui Dumnezeu pentru acea epocă 
(Geneza 6: 9).  Când Moise a venit pe scenă, el nu a putut veni cu mesajul lui Noe; aceea nu ar fi mers, pentru că el era 
Sămânţa lui Dumnezeu la timpul acela (Exod 3: 1). 

Atunci când Christos a venit, El nu putea să vină cu epoca lui Noe sau Moise; era timpul pentru o fecioară să 
zămislească şi să nască un Fiu, şi El să fie Messia (Isaia 7: 14; 11: 1-5). Acum, noi am trăit prin epoca lui Luther, a lui 
Wesley (epoca Metodistă), şi jos prin epoci, şi epoca Penticostală, şi fiecare epocă a dat o promisiune a Cuvântului. Şi 
oamenii acelei epoci care au manifestat acel Cuvânt promis(iune) erau Sămânţa acelei epoci, conform cu ceea ce Isus a 
zis chiar aicea, “Ei sânt copii Împărăţiei”. Aceea este corect. Manifestarea Duhului Sfânt operând prin copii Lui în acele 
Sămânţe ale Împărăţiei în acea epocă. 
SAMANTA  DE  CONTRADICTIE --  PHOENIX.AZ  V-12 N-5  MONDAY_  65-0118 Par.  25 
 

 Acum, tot ce sântem noi astăzi este arătarea atributelor Sale. La început El nici măcar nu era Dumnezeu. 
Dumnezeu, noi doar L-am numi Cel etern. El nu era Dumnezeu, pentru că cuvântul, cuvântul “Dumnezeu” înseamnă 
“obiect de închinare” şi acolo nu era nimic ca să I se închine Lui. Deci El era Cel etern, Izvorul întregii inteligenţe. Şi în 
acest Izvor a întregii inteligenţe, acolo nu era nici un atom, moleculă, sau nimic altceva, nici lumină, stele, lună, nimic 
altceva. Dumnezeu, ceea ce noi cunoaştem ca Dumnezeu, marele Duh care era etern, neavând început, şi nici sfârşit, El 
era acolo. Şi în El erau atributele Sale: era atributul de a fi Dumnezeu, apoi atributul Său de a fi Tată, atributul de a fi Fiu, 
atributul dee a fi Mântuitor, atributul de a fi Vindecător. Toate aceste atribute erau în El. Şi acum, aceste lucruri care s-au 
descoperit de atunci încoace, sânt doar atributele Sale făcute manifest (manifestate). 
 Ceea ce înţeleg eu prin “atribute” este gândurile Lui. Şi un Cuvânt ewste un gând exprimat. Şi atunci aceea era în 
gândirea Lui. Şi când El a zis “Să fie”, şi aceea a fost….. “Să fie”, şi aceea a fost (Gen:1: 3). Şi acum, amintiţi-vă, voi 
Creştinilor aţi fost gândurile Lui înainte de a fi un cuvânt. Şi voi sânteţi manifestarea gândurilor Lui. Înainte ca acolo să 
fie vre-o lume, voi aţi fost în Christos, în Dumnezeu la început (Efes.1: 3-6 ; 2 Tim.1: 9-10). Atunci, aceea vă face pe voi 
supuşii Lui. Şi întregul lucru este Dumnezeu Însuşi, materializându-Se tangibil încât el să poată fi pipăit, văzut, şi aşa mai 
departe. Şi aceea este ceea ce Dumnezeu este, întregul lucru. 

Dumnezeu este propriul Său interpret. El nu are nevoie de altcineva să interpreteze pentru El. El îşi face singur 
interpretarea Lui. Care este omul care Îl poate interpreta pe Dumnezeu? Dumnezeu este singurul Său interpret. 
DUMNEZEU ESTE PROPRIUL SĂU INTERPRET --  BAKF.CA  V-8 N-6  WEDNESDAY_  64-0205 Par.  9 – 12 
 

 Noi aflăm că la început când Dumnezeu a zis, “Să fie lumină”, şi acolo a fost lumină, aceea era interpretarea 
acesteia. Când Dumnezeu a zis orice, şi aceasta a fost manifestat, atunci aceea este interpretarea lui Dumnezeu că 
Cuvântul Lui este drept. Vedeţi ? Când El a spus, “Să fie lumină”, aceea a fost în gândirea Lui mai întâi, înainte ca acolo 
să fie aşa un lucru ca lumina. Când El a zis,”Să fie lumină”, lumina a ţâşnit în cer; aceea este interpretarea (Gen.1: 3-5). 
Nimeni nu trebuie să interpreteze aceea, pentru că Dumnezeu a spus aşa şi aşa a şi fost. Când Dumnezeu vorbeşte şi aceea 
se manifestă, aceea este interpretarea Cuvântului Său. De ce nu pot oamenii să vadă aceea? De ce nu pot ei să vadă? 

Când Dumnezeu face o promisiune şi Dumnezeu spune… La început, în Geneza, El a potrivit (repartizat) 
Cuvântul Său pentru fiecare epocă aşa cum El vine jos de la început către sfârşit. Şi jos prin aceste epoci, lumea bisericii a 
avut toate aceste lucruri amestecate toate cu tradiţii şi aşa mai departe, şi Dumnezeu întotdeauna a trimis pe scenă, jos 



prin Vechiul Testament şi Noul Testament, profeţi. Şi Cuvântul Domnului a venit la profeţi (Amos3: 7 şi Mat. 23: 27). Şi 
cum a făcut aceasta? A manifestat Cuvântul lui Dumnezeu. Manifestările lui Dumnezeu, care spun dacă este bine sau rău. 
Nimeni nu trebuie să interpreteze Aceasta; Cuvântul se interpretează Însuşi. Dumnezeu a promis-o şi acolo se întâmplă.
 Ce bine ar face să spui orice altceva despre Aceea? Care este păcătosul care ar încerca să spună (când Dumnezeu 
face o promisiune şi Dumnezeu o împlineşte) că acea interpretare este greşită? Acela este Dumnezeu Însuşi făcându-Şi 
interpretarea Proprie, interpretând. El nu are nevoie de altcineva ca să Îl interpreteze, El interpretează Însuşi prin 
manifestarea a ceea ce El a promis că El va face. 

Oh, dacă biserica ar putea numai să vadă aceea şi să vadă promisiunea care este atribuită pentru fiecare epocă!  
Toate celelalte epoci, Dumnezeu a trimis pe scenă (chiar jos prin cele şapte epoci ale bisericii) şi a manifestat tot ceea ce 
El a promis că face. Totul, şi acolo nu este rămas nimic nefăcut. Exact! Ceea ce El a zis că El va face, aceea El a făcut. 
DUMNEZEU ESTE PROPRIUL SĂU INTERPRET --  BAKF.CA  V-8 N-6  WEDNESDAY_  64-0205 Par.  15-16 
 

 Dunmezeul lumii acesteia astăzi, cea mai (venerată) lăudată persoană a acestei lumi astăzi este Satan, şi oamenii 
sânt ignoranţi în închinarea la Satan (2 Tesaloniceni.2: 3-4).Dar Satan este acela care se personifică însuşi ca fiind 
biserica, ca biserică. Ei se închină lui Satan crezând că ei se închină lui Dumnezeu prin biserică, dar este felul în care 
Satan o face (Marcu 7: 7-13). 
 Dar, voi spuneţi, “Dar stai o clipă; noi predicăm Cuvântul”. Priviţi aici în urmă la textul meu. Satan era acela care 
a predicat Cuvântul la Eva prima dată. “Dumnezeu a spus” (Geneza 3: 1-5). Este acea răstălmăcire a acelei părţi din 
Scriptură care se aplică zilei. El vă va lăsa să ştiţi că tot ceea ce a făcut Isus a fost perfect. El vă va lăsa să ştiţi că tot ceea 
ce a făcut Moise a fost perfect bine. Dar când voi veţi lua promisiunea pe care ei au făcut-o pentru această zi,; atunci 
aceea a fost aplicată unei alte epoci. Aceea este tot ceea ce el are de făcut, să facă oamenii să creadă în felul acesta, şi 
aceea este totul. Pentru că tu nu poţi să iei un Cuvânt afară din El, sau să adaugi un cuvânt la El, dar aceea este ceea ce 
face el. 
 Acea decepţie a  bisericii de astăzi…. Vedeţi, fiul pierzării, diavolul, fiul pierzării, diavolul… Oamenii se 
închină lui Satan în această zi, crezând că ei se închină lui Dumnezeu… Dar ei se închină lui Satan printr-un crez, o 
denominaţiune făcută de om şi crezuri care aduc oamenii chiar jos la cea mai mare decepţie pe care a cunoscut-o lumea 
vreaodată. Nu contează cât de mult Cuvântul lui Dumnezeu promis pentru această zi este predicat şi dovedit, ei totuşi nu 
Îl vor crede. Ei nu Îl vor crede. 
EDENUL  SATANEI --  JEFF.IN  V-2 N-20  SUNDAY_  65-0829 Par.  6-1 
  

 Atunci de ce? Noi ne întrebăm de ce. De ce nu… De ce nu cred ei Aceea, când Dumnezeu a spus că El va face un 
anume lucru, şi El îl face; şi totuşi ei îşi întorc spatele de la el, şi se întorc de la aceea? Doar în felul (în acelaşi fel) în care 
Eva a ştiut că ceea ce Dumnezeu a spus, Dumnezeu va face; dar totuşi a întors spatele şi a ascultat la ceea ce el (şarpele) 
avea de spus. Doar amintiţi-vă, în alte epoci, a fost mereu acelaş lucru. În fiecare epocă întotdeauna a fost că Satan a 
încercat să pervertească acel Cuvânt către ei, făcând ca ei să vadă altă epocă. 
 Acum, el a început printr-o înşelăciune religioasă în Eden şi a continuat la fel de atunci, nu prin a înfiinţa o 
grămadă de Comunişti. A fost o înşelăciune (decepţie) religioasă chiar de la începutul Edenului, şi de atunci a continuat. 
 În timpul lui Adam a fost o decepţie. În timpul lui Noe, a fost o decepţie. În timpul lui Isus a fost la fel, şi acum 
este la fel, în acelaş fel, o înşelăciune (decepţionare) religioasă. 
EDENUL  SATANEI --  JEFF.IN  V-2 N-20  SUNDAY_  65-0829 Par.  7-4 
 

 Să ne întoarecem la Cuvânt, să vedem care sânt promisiunile Cuvântului pentru astăzi, să vedem ce se presupune 
a fi Lumina acestei zile. Oh, biserică, întoarce-te la Cuvânt; du-te înapoi la Cuvânt; apasă pe întrerupătorul corect; renunţă 
să mai apeşi în jur pe lumini electrice artificiale, făcute de mâna omului. Întoarce-te la Cuvântul Lui şi vezi promisiunile 
pentru astăzi. Şi apoi vezi care este promisiunea, şi veghează pentru identificarea ei. Când ea este identificată (dovedită), 
atunci tu ştii dacă tu eşti în Lumină sau nu. Vezi care este promisiunea. 
 Pentru mine, eu vreau să văd care este promisiunea zilei. Eu vreau să ştiu care este Lumina orei, pentru ca eu să 
pot şti cum să umblu în ea. Eu vreau să ştiu unde trăiesc, în ce epocă sânt eu, cât de departe de drum sânt eu? 
 La fel cum a spus Pavel, eu aş putea să-l citez din nou, “…fac un singur lucru, uitând ce este în urma mea, şi 
aruncându-mă spre ce este înainte, alerg spre ţintă, pentru premiul chemării cereşti…” spre completa identificare, când tot 
timpul va intra în veşnicie la venirea lui Isus (Filipeni 3: 13-14). 
SHALOM --  SIERRA.VISTA.AZ  V-13 N-5  SUNDAY_  64-0112 Par.  140 
 

 Dacă noi cunoaştem Cuvântul lui Dumnezeu, noi ştim unde trăim. Noi ştim ceasul în care noi trăim. Noi ştim ce 
este aşezat înaintea noastră (ce ne aşteaptă). Noi ştim prin ce am trecut. Şi Cartea lui Dumnezeu este descoperirea lui Isus 
Christos. Lucrările Lui de-alungul epocilor care au fost sus în Cartea Apocalipsei şi apoi promisiunea Lui care va veni… 
Deci toate promisiunile Lui sânt adevărate. Dumnezeu nu poate vorbi nici un cuvânt fără a fi confirmat. Fiecare cuvânt pe 
care El îl spune trebuie să se împlinească (trebuie să vină la împlinire). 
LUCRUIR CARE SANT SA FIE --  RIALTO.CA  V-4 N-6  SUNDAY_  65-1205 Par.  25  


